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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Tájékoztatás a parlagfűrő l”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Parlagfű témájában számos alkalommal fordultam Önhöz az elmúlt id őszakban, azonban
válaszaiban elsősorban a parlagfű okozta megbetegedésekrő l, előfordulási gyakoriságáról és azok
kezeléséről adott tájékoztatást, miközben a parlagf ű elleni védekezésről, a megbetegedések
megelőzésérő l, a tájékoztatásról nem esett szó .
Tekintettel arra, hogy a parlagfű szezon még odébb van, azonban azt gondolom, hogy a
megelőzésről, a prevencióról most lehet, illetve most kell beszélni .

Ennek kapcsán Kérdezem Miniszter Urat :

Tervezi-e a Nemzeti Erőforrás Minisztérium tájékoztató kampány elindítását parlagfű
témájában ?
Amennyiben igen, gondoltak-e arra, hogy a hazánkban m űködő médiákat megszólítsák az
ügyben, hogy társadalmi célú hirdetés keretében a társadalom széles rétegeit tájékoztassák a
parlagfű okozta megbetegedésekrő l, a parlagfű elleni küzdelemről?
A minisztérium tervezi-e EU-források bevonását a parlagf ű elleni védekezésre, tájékoztató
kampány elindítására?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . február 23.
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